
Lijst van vragen – totaal

1
Op welke wijze beïnvloedt het feit dat de Nederlandse Transplantatie
Stichting (NTS) op dit moment niet in staat is de regiefunctie in de
weefselketen op zich te nemen het aantal succesvolle weefsel-
transplantaties?

2
Op welke wijze houdt de minister rekening met de kennelijk gestoorde
verhoudingen in de weefselketen bij de uitwerking van een plan van
aanpak?

3
Wat houdt de meerjarenstrategie ten aanzien van donorwerving en
donorvoorlichting in?

4
Wordt in deze strategie een duidelijk onderscheid gemaakt tussen
donorwerving en donorvoorlichting? Zo nee, waarom niet? Zo ja, op
welke wijze?

5
Op welke wijze wordt bij donorwerving aandacht besteed aan het doneren
van weefsels?

6
Op welke wijze is het verwerven van beenmergdonoren georganiseerd en
wordt hieraan aandacht besteed in campagnes?

7
Uit het rapport ten aanzien van de Nederlandse Transplantatie Stichting
komt duidelijk naar voren dat zij op dit moment niet in staat is de door de
minister gewenste regiefunctie te vervullen. Eén van de redenen die het
rapport noemt waarom deze regiefunctie niet wordt uitgevoerd is de
grondhouding van de NTS ten aanzien van haar rol. Hoe kan deze
grondhouding alsnog worden veranderd?

8
Hoe zou de NTS functioneren als de Europese richtlijn over orgaandonatie
alsnog aangenomen wordt, daarin is immers een nog verdergaande
regierol opgenomen?

9
Wat is de insteek van de gesprekken die de minister voerde en nog zal
voeren met de Coördinatiegroep Orgaandonatie over het onderzoek naar
het Activerend Toestemmings Systeem (ATS)?

10
Welke vrijheid heeft de Coördinatiegroep na het verschijnen van het
rapport nog om een eventueel afwijkende mening kenbaar te maken over
het ATS?

11
De minister schetst het communicatieplan over de donorvoorlichting. Dit
is inmiddels meer dan drie weken bezig. Ervaringen uit het verleden leren
dat dergelijke campagnes het meeste effect sorteren in de eerste weken
na de start, zijn hier al eerste resultaten van bekend?
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12
De doelstelling van de campagne is dat er meerjarig extra donoren
worden aangetrokken. In de begroting is op de lange termijn hiervoor nog
geen geld gereserveerd. Zal hiervoor in de begroting geld worden
gereserveerd omdat het een meerjarenstrategie betreft?

13
De minister is met de minister van Sociale Zaken en Werkgelegenheid in
gesprek over de regeling voor donatie bij leven. Wordt hier concrete
voortgang gemaakt?

14
Wat zijn ongeveer de kosten van de subsidieregeling voor donatie bij
leven?

15
Ten aanzien van de donorwerving in ziekenhuizen hebben twee donor-
regio’s, namelijk Groningen en Leiden, te kennen gegeven graag
koploperregio te willen zijn. Het gaat in beide gevallen om een tweejarige
pilot. Waarom is het Academisch Ziekenhuis Maastricht, dat aantoonbaar
goede resultaten behaald heeft aangaande donorwerving, niet
opgenomen in de koploperregio’s?

16
Is de minister het gesprek aangegaan om best practices tussen zieken-
huizen uit te wisselen en zijn hierbij de lessen gebruikt van de regio’s waar
het goed ging?

17
Waarom acht de minister een pilot die zich richt op een nieuwe organi-
satie van donorwerving noodzakelijk en waarom kiest de minister niet
voor een structureel verbeterplan dat in alle ziekenhuizen geïmplemen-
teerd kan worden?

18
Wat was de reactie van de ambtsvoorganger van de minister op de
voorstellen ten aanzien van de regie in de weefselketen die de NTS op
28 oktober 2004 aan het ministerie heeft aangeboden? (blz. 15 eindrapport
«Regisseur in de weefselketen»)

De voorzitter van de commissie,
Smeets

Adjunct-griffier van de commissie,
Clemens
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